



Date: 20/01/2023

Ref. BAY/BOD001/CEO001/01/23

**Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500
Abu Dhabi, United Arab Emirates**

السادة / سوق أبو ظبي للأوراق المالية
ص.ب. 54500

أبو ظبي، الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Summary of Unaudited
Preliminary Results for the year
ended 31 December 2022**

الموضوع: ملخص النتائج الأولية الغير مدققة للسنة المنتهية
في 31 ديسمبر 2022

We would like to extend our warmest regards and sincere greetings.

نهديكم أطيب التحيات و التمنيات بدوام التقدم و النجاح.

Please find enclosed in (Annex 1) summary of the unaudited preliminary results of Bayanat AI PLC (together with its subsidiaries the "Group") for the year ended 31 December 2022.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه يرجى من سيادتكم إيجاد المرفق محتويًا على موجز النتائج الأولية الغير مدققة لشركة بيانات ايه اي بي ال سي (بما فيها شركاتها التابعة ("المجموعة")) للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2022.

Bayanat AI PLC audited consolidated financial statements for the year ended 31 December 2022 will be disclosed following completion of their audit and approval by the Board of Directors of Bayanat AI PLC.

ستقوم بيانات ايه اي بي ال سي بالإفصاح عن البيانات المالية المدققة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2022 بعد اكتمال التدقيق وموافقة مجلس إدارة بيانات ايه اي بي ال سي .

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام و التقدير،

حسن أحمد الحوسني - الرئيس التنفيذي

Hasan Ahmed Al Hosani - CEO





Annex - 1
Bayanat AI PLC
Unaudited Preliminary Results for the year ended 31 December 2022
بيانات للخدمات المساحية
النتائج المالية الأولية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2022

General Information

معلومات عامة:

Name of the Company	Bayanat AI PLC بيانات ايه اي بي ال سي	اسم الشركة بيانات
Date of Establishment	28 Sep 2022 / 2022 سبتمبر 28	تاريخ التأسيس
Paid up Capital	AED 257,142,857 (2,571,428,572 shares @ AED 0.10 each)	رأس المال المدفوع
Subscribed Capital	AED 257,142,857 (2,571,428,572 shares @ AED 0.10 each)	رأس المال المكتتب
Authorized Capital	AED 257,142,857 (2,571,428,572 shares @ AED 0.10 each)	رأس المال المصرح به
Chairman of the Board	H.E. Tareq Abdul Raheem Al Hosani	رئيس مجلس الادارة
CEO	Mr. Hasan Ahmed Al Hosani	الرئيس التنفيذي
Name of external auditor	Deloitte & Touche (M.E.)	مدققي الحسابات
Mailing address	Al Sarab Tower, ADGM Square, Al Maryah Island, Abu Dhabi	العنوان البريدي
Telephone No.	02 641 0000	هاتف
Fax No.	02 641 5566	فاكس
E-mail address	IR@bayanat.ai	البريد الإلكتروني





**Major elements of the Unaudited Consolidated Financial Statements
Preliminary results for the year ended 31 December 2022**

العناصر الرئيسية للقوائم المالية الموحدة
النتائج الأولية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2022

	As at 31 December 2022	As at 31 December 2021*	Variation %	
Particulars	Un-audited	Audited		التفاصيل
Revenues	788,344,956	366,665,188	115%	الإيرادات
Operating Profit	197,246,485	94,804,015	108%	الربح التشغيلي
Net Profit	202,304,876	96,286,837	110%	صافي الربح
Weighted average shares outstanding	2,095,499,022**	2,000,000,000**	-	المتوسط المرجح للأسهم المصدرة
Earnings per share (AED)	0.10	0.05	-	ربحية السهم الواحد (درهم)
Total Assets	1,508,089,716	474,425,091	218%	اجمالي الموجودات
Total Liabilities	426,403,134	218,986,814	95%	اجمالي الالتزامات
Total Equity (Net Assets)	1,081,686,582	255,438,277	323%	مجموع حقوق المساهمين (صافي الموجودات)

Note:

These results are unaudited, preliminary and subject to finalization of the audit of Bayanat AI PLC consolidated financial statements for the year ended 31 December 2022.

* For the period prior to the formation of the Group, the Financial Statements represent the results of Bayanat GIQ PJSC (formerly known as Bayanat for Mapping & Surveying Services – Bayanat – PJSC, formerly known as Bayanat for Mapping and Surveying Services – Bayanat - LLC).

** Weighted average number of shares outstanding is computed based on the number of shares outstanding during the year, in accordance with the requirements of IAS 33 – Earnings per share

الملاحظات:

إن هذه النتائج أولية وغير مدققة وتخضع لاستكمال التدقيق على البيانات المالية المجمعة لشركة بيانات ايه اي بي ال سي للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2022.

* بالنسبة للفترة قبل تأسيس المجموعة، تمثل البيانات المالية نتائج شركة بيانات جي أي كيو ش.م.خ. (المعروفة سابقاً باسم بيانات للخدمات المساحية – بيانات – ذ.م.م.).

** يتم احتساب المتوسط المرجح لعدد الأسهم المصدرة على أساس عدد الأسهم المصدرة خلال السنة، وفقاً لمتطلبات معيار المحاسبة 33- ربحية السهم.



Summary of the Group Financial Performance for the year ended 31 December 2022

ملخص عن أداء المجموعة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر
2022

The Group achieved revenue of AED 788.3 million during the year ended as compared to AED 366.7 million for the period of previous year with an increase of 115 %

حققت المجموعة إيرادات بلغت 788.3 مليون درهم خلال السنة مقابل 366.7 مليون درهم لنفس الفترة من السنة السابقة بمعدل زيادة بنسبة 115%

31 Dec 2022 AED M	31 Dec 2021 AED M	%
788.3	366.7	+115%

31 ديسمبر 2022 AED M	31 ديسمبر 2021 AED M	%
788.3	366.7	+115%

The Group achieved a Net Profit amounting to AED 202.3 million during the year ended as compared to AED 96.3 million for the period of previous year with an increase of 110 %

حققت المجموعة صافي أرباح بلغت 202.3 مليون درهم خلال السنة مقابل 96.3 مليون درهم لنفس الفترة من السنة السابقة بمعدل زيادة بنسبة 110%

31 Dec 2022 AED M	31 Dec 2021 AED M	%
202.3	96.3	+110%

31 ديسمبر 2022 AED M	31 ديسمبر 2021 AED M	%
202.3	96.3	+110%

The Group's Equity increased to AED 1,082 Million during the year ended 2022 as compared to AED 255 Million for the prior year with an increase of 324%

ارتفعت حقوق الملكية للمجموعة إلى 1,082 مليون درهم خلال السنة المنتهية في 2022 مقارنة بـ 255 مليون درهم للسنة السابقة بزيادة تقدر بـ 324%.

31 Dec 2022 AED M	31 Dec 2021 AED M	%
1,082	255	+324%

31 ديسمبر 2022 AED M	31 ديسمبر 2021 AED M	%
1,082	255	+324%

During the year ended 31 December 2022, the Group witnessed significant increase in revenues, profits, assets and equity which is mainly driven from improvements in the current business financial performance in line with the management strategic vision for the Group.

خلال السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2022، شهدت المجموعة زيادة جوهرية في الإيرادات والأرباح والأصول وحقوق المساهمين ويعود السبب الرئيسي لهذه الزيادة إلى تحسين الأداء المالي للأعمال القائمة بما يتماشى مع الرؤية الاستراتيجية للإدارة للمجموعة.

Management confirms its commitment and support to enhance the core activities of the Group to attain continuous growth.

تؤكد الإدارة التزامها التام ودعمها لتطوير الأنشطة الرئيسية للمجموعة لتحقيق نمو مستمر.